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j~ ~ORANDUM 

Zijlstra 

Boodschap aan Prof. Verrijn 
en de Heer Linthorst Roman 

Hoewel het ministeriëe overleg o,xer het probleem 
van het wel of niet mogelijk mak n van de kwantitatieve 
restricties in de definitieve pe iode op gro~d vanLbetalings
balans moeilijkheden alsmede ove , het prObleem van de 
monetaire bevoegdheden van de Ge eenschap nog niet is afge
sloten, lijkt het mogelijk, dat n de komend~ dagen een 
verduidelijking van het Nederlan se standpunt te dien aanzien 
no9dzakelijk is. . 

1) Duidelijk moet worden g ~teld, dat ook wij de mo-
gelijkheid van kwantitatieve restricties op grond van tpetalings-
balans moeilijkheden in de definit3eve periode beschouwen als 
niet passend in een tot stand gekomen Gemeenschappelijke Markt. 
Dat w; j cl;:b 8't~a:1':J!m;, in:nemen, is h t gevolg t an het feit, 
ûat geen situatie is voorzien, waar ij de Gem enschap krediet 
kan geven voor monetaire doeleinden n dat het verbieden van 
kwantitatieve restricties zonder de ogelijkheid van een zo-
danig krediet tE veersáen nret is. Gedurende de jaren, 
dat de marché commun is bestudee~d, is echter noch in de 
internationale discussies, noch in de intern-Nederlandse dis
cussies met de mogelijkheid rekening gehouden van een apart 
krediet systeem tussen de zes landen, da ~mogelijk zou 
maken een land~n de Gemeenschap, dat in oeilijkheden verkeer~ 
monetair kredi et te geven. a~C. ~'~14 

2) Ook het vraagstuk van de bevoegdheden van de Gemeen-
schap op monetair ebied hangt nauw samen met de vraag, of 
voorzien is in een krediet-systeem tussen de zes landen. Deze 
vraag angt echter niet uitsluitend VarL~ krediet-systeem 
af, maar hangt ook sterk samen met de vraag, of de Gemeenschap 
voldoênde politieke rijpheid bezit om ~ mege~ij~~ doen 

-siàn, dat belangri jke monetaire besliss:V1gen . a.!!d eI s- dan 01' " 
Na t jon a a ] nj ye a 11 YiQJ:.Q.en en&melk Ct. ~ 

_ vanneer een del gelljke verduideli jJti~~ ons staná-
punt jtot gevolg zou hebben, dat onze partners , de logica van 
dit Standpunt inziende wille~ evergaen tot bestudering van 
de mogelijkheid om to?~n monetair systeem tussen de zes l anden 
te geraken, d~ dient te worden gesteld, dat het hier een nieuw 
feit ~ betreft, omdat alle disoussies ervan uitgegaan zijn, dat 
een zodanig systeem niet zou bestaan. ~erwijl wij ons er voor 
moeten hoeden om ten aanzien van de bestudering van dit 
nieuwe feit een negatief standpunt in te nemen, moet wel dui
delijk worden gemaakt, dat, hoewel het een studie-conferentie 
betreft, over een zodanig onderwerp toch nader contact met de 
hoofdsteden geboden ia. 

Het hier bovenstaande heeft tot doel om de delegatie 
enige manoeuvreer-mogelijkheid te laten behouden voordat het 
Ministeriële overleg in Nederland tot defin tieve resultaten 
heeft geleid. Verwacht mag worden, dat dit sul aat zal zijn 
verkregen, wanneer het Comité Directeur de r p ten zal gaan 
bewerken 
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